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Interpellation till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
 

Sjukvårdsplanering i Skellefteå inför 

etablering av Northvolt? 
 
Hur går diskussionerna kring Skellefteås utveckling när det gäller hälsa och 
sjukvård? Har Region Västerbotten någon plan för att klara ökat behov av vård i 

Skellefteå? 
 
Det förväntas en ökning av minst 5000 nya människor i Skellefteåområdet till 

2025 och 10 000 nya arbetstillfällen inom 10 år, när stora etableringar av 
industrier sker, till exempel Northvolt Ett. Det innebär att trycket på sjukvården 

kommer att öka. Även om alla inte är bosatta i Skellefteå permanent, så finns 
det redan ca 400 arbetare på plats som bygger fabriken. 
 

Hälsocentralerna är ju första linjen vid sjukdomar, har Region Västerbotten 
planerat att förstärka Ursviken, Bureå eller Moröbacke hälsocentral, för att kunna 

ta hand om de som söker vård? 
 

Vi kan nog räkna med att fler använder digitala vårdbesök, särskild de som 
arbetspendlar hit men även inflyttade som kanske inte vet var de kan vända sig. 
Finns det beredskap för att hantera denna grupp digitalt? 

 
Nu gäller det att se Framåt och vara väl förberedd på att fler människor kommer 

att söka sjukvård i Skellefteåområdet.  
 
Mina frågor till regionstyrelsens ordförande är därför: 

 
1. Planeras det för utökad verksamhet bland Skellefteåområdets 

hälsocentraler och vid lasarettet med akutsjukvård? 
 

2. Hur har man planerat att ta hand om skadade vid en eventuell större 

olycka på fabriken? 
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